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Letošnja zima nas ni ravno obdarila s snegom, vendar ga je vseeno 
dovolj v smučarskih središčih, kjer si lahko vsaj malo pričaramo zim-
ske idile. Močna  burja je odpihnila vse slabo in nam prinesla že skoraj 
spomladansko vreme. Kljub vsakodnevnim težavam in obveznostim 
pa si lahko priznamo, da nas toplo spomladansko sonce vsaj malo 
razveseli in nam na obraze nariše nasmeh. Pojdimo v naravo in se 
razveselimo prebujanja pomladi. Naj bo prihajajoči mesec marec, 
mesec sončnih in nasmejanih obrazov...

Uredništvo

REZULTATI AKCIJE “VSAK DOBER PREDLOG ŠTEJE” 
Zelo malo je področij, ki so v organizacijskem in tehnološkem 
smislu urejena tako, da se jih ne bi dalo urediti še boljše. De-
jstvo je, da vseh podrobnosti, ki se tičejo nekega delovnega 
procesa, vodja ali načrtovalec procesa ne more vnaprej 
predvideti in natančno definirati. Šele pri opravljanju delovne 
naloge se pokažejo pomanjkljivosti in s tem priložnosti za 
izboljšanje, poenostavitev, pocenitev ali olajšanje dela. In 
take priložnosti najlaže zazna tisti, ki je pri delovni nalogi 
neposredno udeležen in to je delavec na tem delovnem 
mestu. Zato smo v mesecu januarju izpeljali akcijo “Vsak do-
ber predlog šteje”. Delni rezultati akcije se nahajajo v spodnji 
tabeli:

Prijavljeno št. predlogov:                       131 predlogov 
Skupno št. sodelujočih:                         50 avtorjev
od tega moški:                         35 avtorjev (70 %)
od tega ženske:                         15 avtoric (30 %)

V času trajanja akcije smo nagrajevali tudi odzivnost in sicer je bila minimalna nagrada za vsak nerealiziran 
koristen predlog 15 EUR bruto. Ostali predlogi bodo obravnavani po pravilniku o tehničnih izboljšavah in 
koristnih predlogih. Avtorji inovacij bodo naknadno obveščeni o izplačilu nagrad.
Vsem predlagateljem se zahvaljujemo za sodelovanje in vas pozivamo, da še naprej pošiljajte svoje pred-
loge. Tistim, ki imate ideje, pa jih zaradi različnih razlogov ne upate napisati in oddati v nabiralnik sporočamo: 
nimate kaj izgubiti, lahko samo dobite. Morebitna zavrnitev predloga ne pomeni, da je predlog slab, še manj 
pa, da se je predlagatelj hotel okoristiti. Za predloge, ki presegajo okvire rednih in izrednih zadolžitev, bo tim 
vedno imel posluh, ne glede na to, iz katere službe prihajajo.
Na koncu leta vodstvo podjetja nagradi najbolj ustvarjalne predlagatelje. To je razlog več, da nam še naprej 
pošiljate svoje predloge.

- proizvodnja                          60 predlogov (45,8 %)
- razvoj                          30 predlogov (22,9 %)
- planska služba                             8 predlogov (6,1 %)
- kontrola                             8 predlogov (6,1 %)
- vzdrževanje + energetika                           21 predlogov (16 %)
- nabava                             1 predlog (0,8 %)
- Marine                             3 predlogi (2,3 %)

Št. nagrajenih predlogov po službah:

Matjaž Žagar



TRADICIONALNO NA SEJMU ISPO

Sejem Ispo se zaradi številnosti dogodkov in storitev ponaša kot največja mednarodna mreža športne industrije. 
Vsako leto sejem obišče več kot 80.000 športnih navdušencev, iz več kot 100 držav sveta. Tudi število razsta- 
vljavcev iz leta v leto narašča, letos jih je bilo že več kot 2300.
Elan se je sejma kot razstavljavec udeležil tradicionalno, a letos v novi podobi. Razstavni prostor je bil na novo 
zasnovan, na sicer manjši kvadraturi, a je bil del površine dvignjen v nadstropje. Spodnji del je bil tako namenjen 
predstavitvi produktnih novosti (Amphibiu, LightSkiing konceptu, tehnologiji TBT in sistemu vezi Fusion), celotni 
kolekciji smuči in dodatkov ter delovnim sestankom za naše podružnice in distribucijska podjetja. Zgornji del 
pa je bil namenjen Elanovi prodajni službi za poslovne dogovore s ključnimi kupci. Organiziranost razstavnega 
prostora je bila pozitivno sprejeta, prav tako je bila tudi ocenjena nova kolekcija Elanovih izdelkov. Dogajanje 
je popestril obisk Elanovih ambasadorjev: Glena Plakea, Urške Hrovat, Ondreja Banka, Ane Jelušić, Matthiasa 
Mayrja, Dava Karničarja in Christiana Mayerja, ki je istočasno predstavnik za Elan na avstrijskem trgu. V sklopu 
sejma Ispo podeljuje tudi nagrade za izdelke različnih kategorij. Z veseljem sporočamo, da je smučka Puzzle 
TBT prejela nominacijo v segmentu freeski smuči.

Za dober začetek

Lahko v zimski sezoni 2012/13 govorimo o posebnem trendu, ki bo zaznamoval to sezono v smučarski 
industriji?
Matjaž Meglič: “Glavni trend zadnje sezone so smuči z rocker profilom, ki so del redne ponudbe vseh smučarskih 
znamk in zato nas bo ta tehnologija zagotovo spremljala v prihodnjih letih. Kar smo pri Elanu z Amphibio tehnologi-
jo storili že lani, torej kritično ovrednotili rocker in uporabili dejansko le njegove prednosti, smo pri konkurenci 
videli letos. In to bo tudi najverjetnejša smer razvoja rockerja za vsestranske smuči – bo prisoten, razvijale pa se 
bodo tehnologije, ki bodo poizkušale omiliti njegove slabe strani. Splošno se nadaljuje tudi trend širših smuči, saj 
gredo širine na sredini tudi pri smučeh nižjega cenovnega razreda proti 75mm in več. Že zaradi snežnih danosti 
v Evropi, pa razvoj ne bo v celoti sledil Severni Ameriki, kjer so smuči v povprečju precej širše. Kot zanimivost pa 
je treba omeniti tudi posebne oblike in profile pri širokih smučeh, ki omogočajo drugačno smučanje po utrjenih 
smučiščih, kot je klasičen karving. Zaenkrat so pri trgovcih in potrošnikih sprejete s precej zadržki, pomenijo pa 
zanimivo alternativo dosedanjemu načinu smučanja. Ne pozabimo še na ženske smuči, kjer je opazen trend 
lahkih konstrukcij in poudarek na teži smuči.”

Kakšni trendi na področju mode se pojavljajo za naslednjo zimsko sezono 2012/13?
Anica Hrustelj: ‘’Trendi smučarskih oblačil za zimo 2012/13 se iščejo v ‘vintage’ videzu, neskončnih barvnih 
kombinacijah in mešanicah materialov s funkcionalnimi lastnostmi. Vintage je izraz, ki pooseblja preprostost, 
umirjenost, sproščenost, kombinacije različnih tekstur materialov, zemeljske barve in svobodo brez posebnih 
pravil. Še vedno je aktualen puh, kot polnilo in dodatek. V trendu so tudi funkcionalna oblačila s tehničnimi detajli, 
reciklirani materiali, učinki svetleče in mat. Vračajo se olivna in rjava barva, odtenki zelene, modre, viole,  večna 
črna, različni vzorci v barvah ton in ton in črte.’’

O trendih, ki bodo zaznamovali zimo 2012/13 smo povprašali Matjaža Megliča, direktorja prodaje za področje 
zimskega programa, in Anico Hrustelj, vodjo maloprodaje.

Razstavni prostor



Z namenom izboljšanja ločevanja odpadkov na izvoru nastanka, smo namestili 
rumene zabojnike, ki so namenjeni zbiranju odpadne embalaže. Zabojnike smo na-
mestili na lokacije, ki so največji vir nastanka odpadne embalaže. Namenjeni so zbi-
ranju odpadne kovinske, plastične, papirne in sestavljene embalaže. Označeni so z 
nalepkami, na katerih je nazorno prikazano, kaj sodi v zabojnike in kaj je v zabojnike 
prepovedano odlagati (na sliki je prikazan zabojnik z nalepko). Vanje ne odlagamo 
embalaže z vsebino, mešanih komunalnih odpadkov, nevarnih odpadkov, prav tako 
pa v zabojnik ne sodijo cigaretni ogorki.
Pot odpadka se začne pri nas samih. Od nas je odvisno, koliko odpadkov bo nastalo 
in kje bodo ti odpadki končali: na odlagališču ali v predelavi. Zato pomislimo, preden 
odložimo odpadek in tudi sami prispevajmo delček k čistejšemu okolju.

LOČEVANJE ODPADKOV

ELANOVA PREDSTAVITEV IMPRESSION 494 NA SEJMU BOOT

V Elanu se zavedamo odgovornega odnosa do okolja, zato nadgrajujemo sistem 
ravnanja z odpadki. Zbiranje odpadkov mora biti urejeno tako, da jih že na izvoru 
ločujemo. Če odpadke ločeno zberemo, jih lahko predelamo in ponovno uporabimo, 
kar v nadaljevanju pomeni:
• da zmanjšujemo količine odpadkov, ki se odlagajo (kar je za okolje najbolj 
obremenjujoče),
• da zmanjšujemo stroške ravnanja z odpadki,
• da zmanjšujemo količino energije, ki je potrebna za proizvodnjo novih izdelkov,
• da zmanjšujemo onesnaževanje okolja,
• da zmanjšujemo porabo naravnih virov. 

Na letošnjem 44. navtičnem sejemu Boot je bilo 1650 razstavlja-
vcev iz 60 držav. Razstavljavci so letos zasedli 17 paviljonov na 
kar 93.439 m2. Prestižno navtično razstavo plovil si je ogledalo 
okoli 320.000 obiskovalcev. Po mnenju organizatorjev je bilo za 
3 odstotke več obiskovalcev v primerjavi z lanskim letom. Elan 
je tokrat predpremierno predstavil novo jadrnico Impression 494, 
render različico iz crusing razreda. Premierna predstavitev jadr-
nice Impression 494 bo v mesecu maju. Na dan odprtja sejma je 
Elan podpisal pogodbo z jadralno zvezo Barkolana. Elan bo sode-
loval kot tehnični pokrovitelj na največji regati v Italiji, imenovani 
Barkolana. Vsako leto se regate udeleži preko 100 Elanovih jadr-
nic. Elan in Barkolana bosta skupaj zastopana na sejmih po Italiji v 
letu 2012. Vtise iz sejma komentira Luka Kepec, direktor proda-
je Elan navtična divizija: ‘’Sejem Boote je potrdil pričakovanja, 
saj nas čaka še eno zelo zahtevno leto v navtični industriji. Kljub 
temu pa je potrebno poudariti tudi svetle točke, saj so bili obisko-
valci v veliko večji meri tisti pravi kupci, kot je to veljalo v preteklih 
dveh letih. Verjamem, da bodo ljudje še naprej uživali na morju z 
vetrom v laseh in da se za prihodnost navtike ni bati. Čas, ki pri-
haja, prinaša nove izzive, nova razmišljanja in priložnosti. Elan je s 
svojo moderno paleto jadrnic na dobri poti, da se zato še bolj utrdi
na trgu in tako pridobi novo zaupanje kupcev. Rezultati s sejma so spodbudni, prav v tem tednu smo zaključili 
dva nova dogovora, štiri jadrnice Elan 310 za madžarskega kupca in Elan 350 za norveški trg. Skupaj smo tako 
na sejmu prodali 10 jadrnic.’’ 



V letošnji zimi sta dve priznani podjetji Elan 
in Porsche Slovenija združili ideji o skupnem 
projektu in ponudili smučarjem nepozabna 
doživetja na smučiščih Kranjska Gora, Rogla in 
Mariborsko Pohorje. Obe sledita enakim vred-
notam: inovativnost, tehnologija, dovršena ob-
lika in neverjetno doživetje v voznih lastnostih. 
Popoln užitek je bil za smučarje preizkusiti 
novo kolekcijo vrhunskih Elanovih smuči za se-
zono 2012/13, vključujoč modele Amphibio in 
‘light’ modele iz ženske kolekcije. Po smučanju 
pa so se navdušenci nad hitrostjo, občudovalci 
lepih oblik, in tisti, ki stremijo po avtomobilskih 
novostih, lahko zapeljali z najnovejšimi modeli 
vozil znamk Audi, Škoda, VW in Seat. Doga-
janje so popestrili smučarska legenda Bo-
jan Križaj ter radijska voditelja Radia 1 Denis 
Avdić in Ivjana Banič. Vrhunec Elan Porsche 
doživetja je bilo žrebanjem vrhunskih smuči 
Elan Amphibio 14 in enomesečna izposoja 
vozila VW Beetle ali Audi Q3.

ELAN PORSCHE DOŽIVETJE

Dogodki so bili dobro obiskani

Jekleni konjičkiBojan Križaj v pogovoru z Denisom Avdićem

24-letni Filip Flisar je zmagal na tekmi svetovnega pokala v 
smučarskem krosu, ki je bila v francoskem kraju Alpe d’Huez 
in dosegel prvo zmago v tem tekmovanju. ‘’Vedel sem, da 
sem sposoben tudi zmagati, saj sem se za sezono odlično 
pripravil. Zato zmaga zame ni presenečenje, pa tudi za moje 
konkurente ne, saj so vedeli, da sem hiter. Končno se mi je 
vse ‘poklopilo’, smuči so letele kot pes, za kar se moram za-
hvaliti Elanu in serviserju,” je bil zadovoljen Mariborčan. Da 
je v vrhunski formi je dokazal tudi v Aspnu v ZDA, kjer je na 
tekmovanju X Games prišel še do enega izjemnega dosežka, 
drugega mesta. Vodja discipline smučarski kros Rok Dokl, ki 
je med drugim v Elanu produktni vodja za Freestyle smuči, 
je po tekmi dejal, da je imela ekipa že pred sezono za ene-
ga izmed največjih ciljev prav te X igre, da je rezultat Filipa 
naravnost odličen. To je dokaz, da sodi v sam svetovni vrh 
smučarskega krosa.

FILIP FLISAR PRVI IN DRUGI NA TEKMAH SVETOVNEGA POKALA



Podjetje Elan Inventa je v športnem parku v Radovljici predstavilo 
prototip prvega večnamenskega mobilnega montažnega otroškega 
igrišča, ki je primarno namenjen animaciji in izvajanju poučnih pro-
gramov za otroke do šestega leta starosti. Izdelek je sestavljen iz 
teleskopskega mehanizma in skladiščnega dela. Prvi del predstavlja 
izvlečni mehanizem, iz katerega je možna sestava tribune ali nak-
lonine. Skladiščni del je namenjen shranjevanju opreme za sestavo 
igrišča in pripomočkov za izvajanje programov. Po namestitvi ograj 
se pridobi ograjen večnamenski prostor. Namen in oblika ograjenega 
prostora se spreminjata s postavitvijo pripomočkov na podlago. Kon-
strukcija in naklonina se sestavljata modularno glede na lokacijo pos-
tavitve in namembnost. Izdelek omogoča hitro postavitev in spremem-
bo namembnosti. V zimskem času bo igrišče postavljeno kot otroško 
smučišče, kjer se bodo lahko otroci poleg prvih smučarskih korakov 
tudi sankali ali uživali v drugih zimskih radostih. V poletnih mesecih bo 
igrišče s pomočjo priložene opreme omogočalo postavitev različnih 
poligonov in igralnih površin. Večnamensko mobilno montažno igrišče 
je možno postaviti na ravnih površinah npr. v središču mesta, v športnih 
parkih, pred nakupovalnimi središči, v turističnih središčih, pred vrtci, 
ali na drugih primernih površinah. Elan Inventa bo ta novi inovativni iz-
delek v kratkem lansirala na evropske trge. Skupaj s podjetjem Smart-
ing je zanj že vložila patentne prijave, saj predstavlja veliko novost na 
področju igral. 

PRVO VEČNAMENSKO MOBILNO MONTAŽNO IGRIŠČE

Po enoletnem počitku zaradi poškodbe je naša najboljša 
smučarka na grbinah Nina Bednarik ponovno začela tekmo-
vati, z namenom uloviti normo za OI 2014 v ruskem Sočiju. 
V začetku februarja so smučarke in smučarji prostega slo-
ga nastopali na tekmah evropskega pokala v italijanskem 
Piancavallu, kar je za Nino pomenilo prvo večjo tekmo po 
poškodbi. Na prvi tekmi je Nina zasedla deseto mesto, drugi 
dan je bila naša smučarka 15. Bednarikova se bo na nasled-
njo tekmo v začetku marca podala prav v ruski Soči, kjer bo 
potekala prva tekma na kasneje olimpijski progi. 
Med moškimi nismo imeli slovenskega predstavnika, so pa 
Elan močno zastopali Francozi, ki so v moški konkurenci os-
vojili na prvi tekmi 1. in 3. mesto na drugi tekmi pa 1. mesto.

NINA BEDNARIK PONOVNO V LOVU NA OLIMPIJSKO NORMO

Poletni prometni poligon

Mini smučišče za zimske radosti

Učenje smučanja na elankahOtroci so mini smučišče že preizkusili



Izdaja:
Elan d. o. o.
Begunje 1 
4275 Begunje na Gorenjskem

Tisk: Tiskarna Radovljica 
Naklada: 450

Urednica: Rebeka Lah Notar
Uredniški odbor: Polona Okorn, Sandra Manojlovič, Mitja Urh, Petra Šmid, Vlasta Hafnar, Matjaž Žagar
Oblikovanje: Mojca Noč
Foto: arhiv Elan, SMatic Rupar

ZA NAJMLAJŠE

Pred prvo nočno izmeno:
Pred začetkom nočne izmene skušajmo dolgo spati. Mnogi večer pred nočno izmeno ostanejo dlje pokonci, 
da začnejo prilagajati biološko uro in naslednje jutro lažje dlje spijo. Popoldne, a nikar tik pred službo, lezimo 
k počitku in skušajmo zaspati vsaj za kakšno uro. Tako bomo sredi noči, ko je najmanj energije, lažje oprav-
ljali delo. Ko se zbudimo, se izpostavimo močni svetlobi, kar bo zavrlo izločanje spalnega hormona.

Med nočno izmeno:
Najbolj utrujeni in najmanj zbrani smo med tretjo in šesto uro zjutraj. Takrat je posebej priporočljivo da na 
kratko potelovadimo in se izpostavimo močni svetlobi. Po približno štirih urah naj bi si vzeli tridesetminutni 
odmor. 

Kasneje kot  gremo spat, bolj budni bomo in težje 
bomo zaspali, ne glede na to, kako utrujeni smo. V 
spalnici naj bo tiho, temno in ne pretoplo. Pomaga-
mo si lahko s čepki za ušesa. Električni ventilator 
pomaga pri kroženju zraka, poleg tega pa oddaja 
nevtralen in enakomeren zvok v ozadju. Uspava nas 
lahko tudi tiha, pomirjajoča glasba iz zgoščenke. Iz-
klopimo telefone. Pozabimo na tablete za spanje, saj 
se po njih počutimo, kot bi imeli mačka, poleg tega 
pa povzročajo odvisnost. Če se zbudimo prej, kot 
smo načrtovali, se sprostimo in morda bomo celo 
zaspali nazaj. Drugače pa vstanimo in se ne napre-
zajmo. Najpomembnejše je, da poskušamo izgu-
biti čim manj spanca; več ko bomo podnevi spali, 
bolje se bomo počutili. Po zadnji nočni izmeni se 
bomo najprej dobro naspali in vsaj nekoliko premag-
ali začetno utrujenost. Čez dan se bomo malo iz-
postavili dnevni svetlobi, vendar bomo legli k počitku 
zgodaj. Proste dni je priporočljivo toliko bolje izkoris-
titi za čim več počitka. 
Če opravljamo nočno delo in smo starejši od 50 let, 
se z zdravnikom posvetujmo o jemanju dodatkov vi-
taminov B - kompleksa, ki pripomorejo k večji vital-
nosti in boljšemu razpoloženju.

TEMA MESECA: NOČNO DELO

Vir: povzeto po Marijana Mandić in dr. Metoda Dodič Fikfak

Po nočni izmeni:
Kako bomo ravnali, je odvisno do tega, ali je to naša zadnja izmena. Če se je naše nočno delo končalo, 
moramo čez dan nadomestiti izpuščeno spanje in se šele po tem vrniti k dnevnim opravkom. Če imamo 
pred seboj več nočnih izmen, pa je zelo pomembno, da se skušamo naspati sproti. Pomembno je, da telo 
obdržimo nastavljeno na nočni urnik.
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